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Verslag van de Commissie voor het Floristisch

Onderzoek van Nederland.

Zou de Vereeniging het risico daarvan niet op zich kunnen

nemen? Eind Juli werd onder leiding van Ir. A. W. Kloos

een excursie gehouden in de omgeving van Eijsden. Een

wel vruchteloos, maar hartgrondig protest tegen de ver-

nieling van den Pietersberg moge hier een plaats vinden.

Aan de Algemeene Vergadering zal worden voorgesteld

om de zomerexcursie te houden in de omgeving van Winters-

wijk en ze zoo mogelijk van geo-botanischen aard te doen zijn.

P. Jansen,

Secretaris.

Er werden dit jaar weer 2 vergaderingen te Amsterdam

gehouden, die zich in een druk bezoek mochten verheugen.

De voornaamste mededeelingen worden afzonderlijk in het

Nederlandsch Kruidkundig Archief opgenomen. Daar vele

onderzoekingen uit den laatsten tijd zich op plantengeo-

grafisch terrein bewegen, werd op beide vergaderingen

de wensch uitgesproken naar een voorzetting van de

uitgave der plantenkaartjes (Goechart en Jongmans).


